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Abstract (en)
The appliance i.e. baking-oven (1), has a housing (1a) including an accommodating space (2) i.e. muffle, with a filling opening (3) that is closed by
a door (4). A control device (5) is arranged adjacent to the filling opening. The control device is operated in touch-sensitive manner, and covered
in a closed condition of the door, by a front side (4a) of the door. The control device is operated by location-specific touching of the front side in the
closed condition of the door. The front side is made of glass.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Hausgerät mit einem Gehäuse (1a) und einem Aufnahmeraum (2) mit einer Beschickungsöffnung (3), welche
durch eine Tür (4) verschließbar ist, und einer Bedieneinrichtung (5), welche benachbart zur Beschickungsöffnung (3) angeordnet ist, wobei die
Bedieneinrichtung (5) berührsensitiv bedienbar ist und im geschlossenen Zustand der Tür (4) von einer Frontseite (4a) der Tür (4) bedeckt ist, und
die Bedieneinrichtung (5) im geschlossenen Zustand der Tür (4) durch ortsspezifisches Berühren der Frontseite (4a) betätigbar ist.
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